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 Министар спољних послова Ивица Дачић изјавио је да је Предлог Резолуције о
Сребреници "непромишљени гест" са циљем вршења притиска на Србију, да земље
коспонзори те резолуције сигурно неће одустати, као и да гласање сигурно неће бити 2.
маја већ, како је рекао "видеће се када".

  

Гостујићи на ТВ Прва, он је рекао да „креатори резолуције“ нису очекивали да ће Србија
тако снажно да се супротстави.

  

„Очекивали су да ћемо да негирамо злочин, уместо тога ишли смо процедурално, навели
смо да је прекршен члан 12 Повеље УН, ;да нема концензуса у БИХ и у земљама
региона“, рекао је Дачић.

  

„Не само да није било концензуса у свету, региону и БиХ, него нико није ни обавестио
Србију да се (предлог резолције) спрема и то је разлог што је наишао за такав пријем код
неких чланица УН“, навео је он.
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У разговору са председставницима УН аутори су видели да нема великог броја
ентузијаста, то се види и по мањем броју коспонзора, док је Малави чак и повукао
коспонзорство, казао је Дачић.

  

„Чуо сам се телефоном са 69 министара спољних послова, и један део је против а један
уздржан“, изјавио је Дачић.

  

Он је додао да ако желе да ставе на гласање резултат ће бити далеко од онога што
желе, као и да то нема везе са помирењем већ ће само продубити поделе.

  

Дачић је рекао да је Русија захтевала хитну седницу Савета безбедности УН о БиХ, да је
заказана за 30. април и да ће се на њој онлајн обратити српски члан Председништва
БиХ Жељка Цвијановић.

  

Дачић је подсетио да ће средином маја бити редовна седница Савета безбедности о
БИХ и да ће председник Србије Александар Вучић одлучити ко ће тамо тада ићи да
представља Србију.

  

Резолуција зависи од процене аутора када ће бити поднета, још увек није у процедури,
иду ревизије, до сутра је рок на амандмане и тек онда иде даље, казао је Дачић.

  

Успех је што смо успели да се „о томе поразмисли“, закључио је Дачић.

  

(Бета)
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